



Gästrike- Hälsinge golfdistrikt

2023-06-14

MÖTESPROTOKOLL

Protokoll ordinarie styrelsemöte

2023-06-14, Teams

Deltagare:

Pär Lindfors, ordförande
Staffan Strid, kassör ledamot
Kajsa Sjölander, sekreterare ledamot
Margareta Pantzare, ledamot
Göran Svedberg, ledamot
Jean-Pierre Lindgren, ledamot
Joakim Nerlund, ledamot
Mikael Kazmierczak, suppleant

Kopiemottagare:

Kjell-Åke Nilsson revisor
Tomas Fröjd, suppleant
Pia Borg, valberedning
Bengt Jonsson, valberedning
Jan Tegner, valberedning

1 Mötets öppnande

Pär hälsade alla välkomna och öppnade mötet

2 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen

3 Föregående protokoll

Mötet godkände fg protokoll.

4 Ekonomi (Staffans rapport)

Mötet kommenterade rapporten som Staffan skickat ut till mötet. Ekonomin är god och under kontroll. Alla klubbar har betalat in klubbavgiften utom en.



5 Kort lägesrapport ifrån kommittéer

- a) Domare – Den 21/7 är inte klart med domare, 3-6/8 lag SM juniorer och är inte klart. De som är tilldelade kommer inte att kunna delta.

Verksamheten är under kontroll. Profilkläder till våra domare håller på att anskaffas. Joakim inväntar svar på storlekar för att kunna slutföra beställningen.

Mötet beslöt att beställa 7st regelböcker på svenska till distriktets domare.

Joakim meddelar också att Robert tar juniortouren i Hudiksvall 27/6.

b) Senior

- Dam – damerna har haft 70st startande. 2 tävlingar avklarade. Damerna mkt önskemål om starttider vilket ger mycket hand-på-läggning. Att tävla om närmast hål är mycket uppskattat.
- Herr – 80+120 startande hittills i A- och B-klass. Kommitteen funderar på att sätta en gräns för antal startande då det är väldigt många deltagare och bollarna blir överfulla vilket tar lång tid. Tre tävlingar avklarade hittills. Närmast-hål-tävling är uppskattat även hos herrarna.

- c) Tävling – inget nytt. Tomas ska följa upp att utskick går ut om DM det ska gå av stapeln den 26/8.

- d) Junior – Juniorkommittén meddelar att ett juniorläger blivit inställt då golfbanorna ej hade öppnat. Den 21/5 gick den första tävlingen, över 40st anmälda. Nästa tävling kommer att bli i Söderhamn och där är gott om anmälda.

Inbjudan är utsänd om tjejläger i Bollnäs den 12-13/7.

Lägret i Högbo i september kommer att sammanträffa med Erfa-mötet i Västerås. Pär behöver ersättare för att leda tjejlägret den 2-3 september Högbo GK.

12-13 juli sker ett tjejläger i Bollnäs som Tommy o Per Larsson leder. Dessutom sker ett breddläger i september för både pojkar o flickor.



En juniortourdeltävling kommer att bli lagd i Hudiksvall i slutet av juli som ersättning för den deltävling i Högbo som blev inställt i maj p.g.a sen säsongstart. Totalt kommer sju deltävlingar genomföras.

- e) Utbildning - GL1 för Pron, det var för få anmälda till detta tillfälle. En GL1-utbildning ordnas Högbo GK den 12/8. Inbjudan utsänd till alla klubbar i distriktet.
- f) Paragolf - inbjudan gick ut till paragolfdagen den 3 juni. Då gavs möjlighet att delta på en paragolfdag. Det var 22 nybörjare som fick prova-på-träning och 9 etablerade. Som både visade upp sina färdigheter och tävlade. Totalt deltog 56 personer vilket är en succé för Paragolf Gävle GK! Klubbarna i distriktet visade ett mycket svalt intresse för detta, inga representanter ifrån klubbarna kom mer än ifrån Gävle GK. Mötet konstaterade tyvärr att ingen klubb i distriktet visat intresse för paragolf på två år, trots bejakande vid beslut om aktiviteten vid årsmötet och vid behovsinventering tidigare anmält intresse från flera klubbar.
- g) Hcp – inget nytt
- h) Juridiska – inget nytt

6 Lägesbeskrivning ordförande

Pär redogjorde för sitt arbete i distriktet med allt vad det innebär. Pär kommer att skicka ut en redovisning av sina arbetsuppgifter till styrelsen efter mötet för att påvisa sina åtaganden som sen behöver fördelas.

7 50/50

Mötet påmindes om att arbeta för att distriktet ska få sitt 50/50-diplom innan året är slut. Alla i styrelsen har fått inloggning till detta verktyg.

Dessutom uppmanas alla åter att öppna och gå igenom kursen för ledande av styrelsearbete på golf.se. Mötet är överens om att ledamöterna bör ha loggat in innan nästa möte.

8 Övriga frågor;

- **Val av vice ordförande** – mötet konstaterar att ingen av mötesdeltagarna kan tänka sig att gå in som vice ordförande.

- **Vår och klubbarnas kommunikation, samt vårt deltagande på klubbars styrelsemöten (adjungerad del av mötet)**

Mötet diskuterade på fg möte om problemet med att nå ut till olika delar/grupper i distriktet för inbjudningar till tävlingar, möten och läger



etc. Margareta och Kajsa jobbar just nu fram ett underlag som presenteras på mötet i augusti för styrelsen. Det underlaget är sedan tänkt att användas ute i klubbarna av oss i styrelsen.

9 Nästa möte

23/8 teams 18.30

10 Mötets avslutande

Pär tackade mötet för visat deltagande och avslutade mötet!

Ordförande

Pär Lindfors

Sekreterare

Kajsa Sjölander